
 
 
Minimöte med KF 
Kommunfullmäktige är i coronatider minskat till 35 ledamöter, V har 4 tjänstgörande, denna 
gång Hanna Thomé, Emma-Lina Johansson, Anders Skans och Anders Andersson med 
Showan Shattak som ersättare. 
 
Enkla frågor 
Anders Skans frågade skolkommunalrådet om de kommer att stärka upp fritidshemmen i 
sommar. Hon lovade att inte glömma fritidshemmen så barnen kan få en meningsfull 
sommar. 
 
Sex och samlevnad 
Emma-Lina Johansson debatterade vikten av en bra elevhälsa och bra sex- och 
samlevnadsundervisning i skolan 
 
Kulturstrategi 
Hanna Thomé var med och debatterade kulturstrategin, en strategi som säger att kulturen är 
en del av välfärden. Kulturpolitik är inte bara kulturnämndens ansvar utan alla nämnders 
ansvar. 
 
Hemlöshetsprogram 
Förslaget minoritetsåterremitterades av de borgerliga oppositionspartierna. Så debatten 
kommer att komma åter på ett kommande fullmäktigemöte. 
 
Culture Casbah 
Anders Skans argumenterade för de gröna värdena för barnens skull i planen, samt att vi inte 
vill att marken ska säljas. 
 
Försäljning av fastigheter 
I vanlig ordning såldes kommunfullmäktige med vår protest ytterligare fyra fastigheter. Vi 
värnar det gemensamma ägandet och vill upplåta med tomträtt (d.v.s. att hyra). Anders 
Andersson argumenterade mot försäljningarna. 
 
Malmöfestivalen 
En moderat hade lämnat in en interpellation om att kommunen inte ska konkurrera med 
privata aktörer med gratiskonserter på Malmöfestivalen. Showan Shattak argumenterade för 
att vi ska både ha Malmöfestivalen och Sommarscen samtidigt som vi stödjer den fria 
kulturen. Det är en samverkan som stärker vårt totala kulturliv. 


